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Referat 
Peismøte i medlemskomiteen, 29. mai 2018 på verandaen hos Elin i strålende sommervær. 

Til stede:  Torstein Sagen 

Kaj Haagensen 

    Marit Foss 

Håkon Fæste 

    Hans Petter Harestad 

    Elin Røed 

Forfall:    Ole Herman Nordby 

Hans Johan Kjølsrød     

Einar G Løken 

     

Referent: Elin Røed 

Sak 1: Møteprogram høsten 2018 

Vi fremmer følgende forslag: 

 Alf Johan Svele – «rikets tilstand» 

 Morten Stordalen, stortingsrepresentant FrP, og Samferdsel og NTP (Hans Johan kan spørre) 

 Jan Stellef Rønningen – krisehåndtering 

 Erling Lae – og norsk friluftsråd (Marit kan spørre) 

 Kristin Saga – NHO (Marit kan spørre) 

 Tom Olaf Førsund, sentralt i Hydro (Ole Herman kan spørre) 

 Kaj Haagensen: om seiling jorda rundt og livet på en cruisebåt 

 Elin Røed: om small‐talk 

 

Sak 2: Status medlemsrekruttering 

Nåværende reflektanter, opptak 26. juni 2018: 

 Linda Brakstad Glenne, Marit sjekker om datoen passer 

 Martin Sagen, Torstein sjekker om datoen passer 

 

Følgende kan sendes ut til medlemmer for godkjenning nå før sommeren. Spørres av de foreslåtte 

fadderne ved oppstart i august: 

1. Arvid Lian (Per Halvor fadder)  

2. Tor Kleven (Svein Otto fadder) 
  46 år, bor i Sperteveien i Hillestad, født/vokst opp på:   Lalm i Gudbrandsdalen 

Utd./yrke: Tømrer og senere byggfag v/Gjøvik ingeniørhøgskole 
Jobb:  Siste jobb var som PL i Jernbaneverket for Holmestrand Stasjon 

3. Elin Blakstad (Elin fadder) 

  Ca 45‐50 år, ingeniør, bor i Olav Duuns vei, lederstilling innen kvalitet i Park Air Systems 

 

Følgende foreslår vi å jobbe videre med til høsten, sammen med forslag vi håper kommer fra de 

andre komiteene: 

‐ Semla (er foreslått av Espen, Elin sjekker opp) 

‐ Martha Reggestad, jordmor 

‐ Anne Nordby Skarstad, lærer og bonde i Hof 
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Sak 4: Sosiale aktiviteter 

For ledsagere: 

Vi synes det er passe at båttur er med ledsagere, og at de i tillegg inviteres dersom det er spesielle 

tema der det passer, eks bedriftsbesøk. 

Vi må innse at vi nå er to‐karriære‐familier. Ektefeller/samboere sitter ikke hjemme og kjeder seg og 

venter på å bli bedt med, de har sine egne sosiale arenaer. Derfor tror vi teatertur m.m. er 

unødvendig. 

For oss selv: 

Vi synes de sosiale aktivitetene vi har er bra og passe.  

Nytt forslag: Oppfordre folk til å bli igjen og ta en øl/kaffe i baren etter vanlige møter. Dette må 

annonseres på forhånd og helst være fast dag. For eksempel fast at siste tirsdag i måneden blir de 

som har lyst igjen for et glass og en prat. 

 

Sak 4: Prosjekter 

Vi gjentar det vi sa sist: 

Vi er positive til et lokalt prosjekt selv om ikke alle i klubben deltar aktivt i dette. Vi foreslår at 

presidenten setter ned en prosjektkomite av 4‐5 i klubben som har tid og lyst til å jobbe med et 

prosjekt. Dersom det ikke lar seg gjøre å finne 4‐5 interesserte blant klubbens medlemmer, er det 

neppe aktuelt å igangsette prosjekter. 

Strandrydding fungerte fint. Her kan Håkon bli med videre. 

De andre komitemedlemmene har det stort sett travelt, og synes det er utfordrende nok å få tid til 

de vanlige Rotary‐møtene. 

Vi overlater til en evt prosjektkomite å vurdere de konkrete prosjektene som er nevnt i eposten fra 

presidenten. 

 

Eventuelt: 

Det var spørsmål om det blir utdeling av æressysgjerrig i år. Vi oppfordrer presidenten til å informere 

om dette på neste møte. 


